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Írásbeli választ igényl ő kérdés

Kövér László
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök úr !

Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr . Varga Mihály nemzetgazdasági miniszter
úrhoz „A területfejlesztési operatív program” címmel .

A kérdésre adott választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2014-2020-as EU költségvetési ciklusra vonatkozó támogatási keret tervezése kormányzat i
tájékoztatás szerint rendkívül el őrehaladott állapotban van . Ezen időszakban a tervek szerint a
település- és területfejlesztési operatív program keretében komoly támogatás jut megyéinkbe . Ennek
részleteiről érdeklődnék tisztelettel .

Kérdéseim a következők :
1. Hozzávető legesen mekkora összegű ilyen jellegű támogatás kerülhet felhasználásra évente és

megyénként a 2014-2020 közötti időszakban?
2. A támogatások elosztása a megyék között milyen (területi, népességszám szerinti, gazdaság i

fejlettség szerinti stb .) szempontokat vesz figyelembe? Ez alapján Gy őr-Moson-Sopron
megyébe hozzávető legesen mekkora összeg juthat ?

3. A Kormánynak az a szándéka, hogy a támogatások közel 60%-át gazdaságfejlesztésre ,
munkahelyteremtésre, innovációra és kutatásra fordítsa, ezen operatív program keretében i s
főszabály lesz-e? Amennyiben igen, úgy az ilyen irányú támogatások a falusi KKV-k számára
is elérhetők lesznek-e?

4. Meggyőződésem, hogy az első Orbán-kormány idején futó TEKI-, CÉDE- és TEUT -
programok rendkívül népszerűek voltak a falvak körében, hiszen kis érték ű, de helyben fontos
fejlesztéseiket ennek igénybe vételével tudták elvégezni . Számíthatnak-e a kistelepülése k
hasonló pályázati lehetőségekre a település- és területfejlesztési operatív program keretében ?

Várom megtisztelő válaszát!

Gyopáros Alpár
Fidesz – Magyar Polgári Szövetsé g

Budapest, 2013 . november 11 .
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